
ALKÜ, International Play Asso-
ciation tarafından 2024 Yılı Ço-
cukların Oyun Hakkı Savunu-

culuğu Ödülü'ne layık görül-
dü.  ALKÜ Eğitim Fakülte-

si Temel Eğitim Bölü-
mü Okul Öncesi

Eğitimi Ana Bi-
lim Dalı Öğre-
tim Üyesi Doç.
Dr. Özge Metin

Aslan ödülünü
ABD’de aldı. 5’TE

ALANYA İÇİN 
HAKLI GURUR

Turizm festivali, kabo-
taj bayramı ve Gökbel
Yağlı Pehlivan Güreşle-
rinin 18.’ncisini orga-
nize eden Alanya Bele-
diye Başkan Danışma-
nı Abdurrahman Açı-
kalın, 2024 Paris Olim-
piyatlarına görevli ola-
rak gitti. Güreşlerin he-
men ardından pazar-
tesi günü Alanya’dan
Açıkalın, “Gökbel’den
sonra olimpiyat oyun-
larına ani geçişim zor-
lasa da alışırım” mesa-
jı paylaştı. 

KANUNSUZLUĞA GEÇİT YOK
Şehrin huzur ve güvenliği
için 7/24 mücadele edildiğini
anımsatan Kaymakam
Ürkmezer, operasyon-
ların aralıksız süreceği
mesajını verirken tra-
fikte kurallara uyma-
yanlara müsamaha
gösterilmeyeceğine
vurgu yaptı. Alanya’da 
2 günde 319 motosiklet sürücüsüne 
1 milyon 281 bin TL ceza yazıldı. 3’TE

Geçtiğimiz günlerde Alanya'da da
meydana gelen trafo yangınlarının
ardından Antalya'da bir trafonun bom-

ba gibi patlaması dikkatleri
elektrik yatırımlarına yö-
neltti. CHP Antalya Millet-
vekili Cavit Arı “CK’nın et-

kisiz bölge sorumluları gerekli
bakımları yaptırmıyor
mu?” diyerek sert eleş-
tiride bulundu. 4’TE

Turizm sektörünün yaşanacak olası bir başka
krize dayanacak gücünün kalmadığını
söyleyen ALTİD Başkanı Burhan Sili,
“Ekonomik veriler böyle seyretmeye
devam ederse 2025 yılında sektörü
çok zor günler bekliyor. Sektöre
sağlanacak her destek hayati önem
taşıyor” dedi. 2’DE Burhan Sili

Sektörde bıçak
kemiğe dayandı

‘Birlikte yönetelim’

ALTSO Başkanı Eray Erdem, meclis toplantısında
turizm ve inşaat sektöründe yaşanan krizin ilçe eko-
nomisine yansımasına dikkat çekti. Ankara’da İç-
işleri Bakanı Yerlikaya’ya sorunu bizzat aktaran Er-
dem, “Bunu sıradan bir sorunmuş gibi göremeyiz.
Tüm sektörleri olumsuz etkiledi, mali sıkıntıya sok-
tu. Alanya’nın aylık kaybı 60 milyon Euro” dedi. 

Erdem, “Geçen yıl ile bu yıl arasında siyah
ve beyaz kadar net fark var.’ cümlesi krizin
boyutlarına dikkat çekti. Sorunları sadece
bir sektöre yıkmanın hata olacağını kayde-
den Erdem ‘Alanya’nın kaybedecek saniye-
si yok. Bu enflasyonist ortamda, pahalılık-
ta Alanya turizmi 2025’de çok daha kötü
olacak. Görünen köye kılavuz istemez”
dedi. 2’DE

Alanya’da kurumlar arası iyi ilişkile-
rinin önemine vurgu yapan Başkan

Erdem, önceki dönem Dışişleri Ba-
kanı Mevlüt Çavuşoğlu’nun iş

dünyası ve Alanya’ya des-
teğinin devam ettiğini söy-
ledi. Erdem, Alanya Beledi-
yesi ile de önemli konularda işbirliği
konusunda kararlar aldıklarını bildirdi. 

Güzelbağ Sanayi Sitesi,
Alanya Tanıtımı, Su
Sporları ve diğer sek-
törleri ilgilendiren
konularda paydaşla-
rın ortak çalışmasının
Alanya’nın fiziki ve ticari
ihtiyacı için çok önemli olduğunu 

söyleyen Erdem ‘Biz el ele ortak akıl ile
yönetim modelinin Alanya menfaatine

olduğunu düşünüyoruz ve o yönde yaklaşım sergiliyoruz.” dedi.

Enflasyon, kredi faiz oranları ve döviz kurunun baskılan-
masının getirdiği maliyet krizi ile boğuşan turizm

sektörü 2025 sezonu için şimdiden kaygılı. ALTSO
Başkanı Eray Erdem, “Mevcut enflasyonist sistem-

de Alanya turizmi 2025’te çok daha kötü olacak”
diyerek iş insanlarına önlem alması çağrısı yaptı.

Kurumlar arası iyi ilişki ve diyaloğun şehrin sorunlarının çözümünde
büyük önem taşıdığını söyleyen Başkan Erdem, “Alanya’nın tüm
dinamikleriyle el ele vererek çalışmaya devam edeceğiz.” dedi.

Alanya Kaymakamı Fatih Ürkmezer, il-
çede uyuşturucuya savaş açtıklarını
rakamlarla duyurdu. Operasyonlarda
2 ayda 118 şüpheli gözaltına alındı, 
25 kg uyuşturucuya el konuldu.

2024 yılı turizm sezonundan
beklediğini bulamayan sektör,
2025 için şimdiden önlem 
almaya yönelik çareler arıyor
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2025 UYARISI
‘AYLIK KAYBIMIZ 60 MİLYON EURO’

‘BAKAN ÇAVUŞOĞLU’NDAN DESTEK’ 

‘SORUNLARI UZLAŞI İLE ÇÖZECEĞİZ’ 

‘KRİZ DALGA HALİNDE GELİYOR’

Eray Erdem Ali Yerlikaya

Özge Metin Aslan

Mevlüt Çavuşoğlu

Abdurrahman Açıkalın

Gökbel’den
Olimpiyata

Uyuşturucuya
118 gözaltı118 gözaltı

ALKÜ’ye ABD’den ödül

Trafolar
CHP’nin
gündeminde

Şehit Aksoy’un
annesi vefat etti 

Fatih Ürkmez

Alanya’da uzun yıllar
görev yaptıktan sonra
2015 yılında Mardin’in
Dargeçit ilçesinde şehit
olan emniyet amiri Ha-
lil İbrahim Aksoy’un
annesi Emine Aksoy
kalp yetmezliği nede-
niyle hayatını kaybetti.
Şehit annesi Aksoy’un
cenazesi Alanya’da def-
nedildi. 3’TE

Cavit Arı



Alanya Ticaret ve Sanayi Odası Meclisi Tem-
muz ayı olağan meclis toplantısı dün saat

14:00'de başladı. Meclis Başkanı Mehmet Kural'ın
açılış konuşmasını ile başlayan toplantıda, ATSO

Başkanı Ali Ba-
har'ın vefatı ne-
deniyle başsağlı-
ğı dilekleri ifade
edildi. 
ALTSO'nun ay-
lık faaliyetlerini
içeren videolu
gösterimin ar-
dından ALTSO
Başkanı Eray Er-
dem, çalışmala-
rına ilişkin bilgi
vermek üzere
konuşma yaptı. 
Ankara’da İçiş-
leri Bakanı Ali
Yerlikaya'nın da

katıldığı TOBB'daki toplantıda dile getirdiği ika-
met sorununa ilişkin bilgi veren Erdem, yaban-
cılara yönelik ikametgah sorununun Alanya’da
yaşayan herkesin sorunu haline geldiğini kay-
detti. Erdem, soruna rakamlarka dikkat çektiği

konuşmasında şunları söyledi:“Alanya’da ikamet
sorununu sıradan bir sorunmuş gibi göremeyiz.
Geçen yıl ile bu yıl arasındaki farka baktığımız
zaman siyah ile beyaz kadar net. Bu kadar açık
ara var. Taksici, bakkal, hastaneler muzdarip. İp-
tal edilen ikamet sayılarına baktık, Antalya ola-
rak aylık kayıp yaklaşık 150 milyon Euro civa-
rında. Alanya’da ise 60 milyon Euro ölçeğinde." 
Bakan Yerlikaya ile toplantının ardından Göç İda-
resi Genel Müdürlüğü'nde toplantıya davet edil-
diklerini bildiren Erdem "Mahalle bazlı yapılan
kota uygulamasının şehir bazlı olması gerektiğini
söyledik. Kota yerel nüfusun yüzde 20’sini ge-
çerse yabancıya kapatılıyor. Göç İdaresi Başka-
nı bunların notlarını aldı. Şuan 6 aydır herkese
ikamet veriliyor. Bu süre zarfında gerek ilgili ba-
kanlıklar gerek alt birimler gerek bizlerden ara-
da görüşü sorularak yeni ikamet yasası ile ilgili
çalışmalar devam ediyor. Muhtemelen bu yılın
sorununa doğru şekillenmiş ve yayımlamış olur.
İsteğimiz bölgemizin taleplerini ve sıkıntılarını
giderecek şekilde olması yönünde." dedi.
İkametgah konusu ile Türkiye'de en çok çalış-
mayı ALTSO'nun yaptığına dikkat çeken Erdem
"Alanya’nın bu noktada kaybedecek bir saniye-
si yok." dedi. Erdem, şehrin ekonomik durumuna
ilişkin analizinde gelecek yıla ilişkin de uyarı yap-

tı. İş insanla-
rına "Kont-
rollü olun"
uyarısı yapan
Erdem "Bu
enflasyonist
ortamda  bu
kadar paha-
lılık varken,
Alanya turiz-
mi 2025’de
çok daha
kötü olacak.
Benim bütün
iş insanları-

na tavsiyem lütfen herkes önümüzdeki süreçte
bu gelecek duruma göre hareket etsin. Anlık,
günlük manevralarla, tedbirlerle çok risk alma-
dan, planlı, programlı, küçülerek hareket edil-
sin. Umutsuz değiliz, çaba sarf ediyoruz ama gö-
rünen köyde kılavuz aramaya gerek yok. Biz de
burada kendi ölçeğimizde şehir, firmalar, idare-
ciler, iş insanları olarak alabileceğimiz tedbirle-
ri alalım." dedi.

“BU TÜR SORUNLAR
HERKESİN SORUNU”

Güzelbağ Sanayi Sitesi ile ilgili de konuşan Er-
dem, “Alanya’daki bir galericinin, gıda toptan-
cısının sorunu benim de sorunum. Bu konuya
önemle eğildik. Büyükşehir Belediye Başkanı Mu-
hittin Böcek ile görüştük. Sağ olsun birkaç haf-
ta içerisinde plan tadilatını yaptı. Alanya Bele-
diyesi ve ALTSO geçtiğimiz 8-10 yılda bir araya
gelebilmiş olsaydı bu sorun şimdiye kadar hal-
lolmuştu. Seçimlerden sonra Alanya Belediye
Başkanı Osman Özçelik ile bir araya geldik, so-
runu anlattık.  Bu sorunun çözümü için birlik-
te çalışma yürüteceğiz." diye konuştu.

“HERKESİN BU KONUYA SAHİP
ÇIKMASI LAZIM”

Alanya’nın turizm vizyonu hakkında da konuşan
Erdem şunları söyledi: “Bizi cezbeden bir şe-
hirden geçiyorsak aklımıza şunu yazarız. ‘Dö-
nüşte birkaç saat ayıralım, bu şehri gezelim’ de-
riz. Bazı şehirlerde bir an önce buradan kaçalım
dedirtir. Çok üzülerek söylüyorum. Alanya şim-
di o durumda. Şehirde bize davet çıkaran gö-
rüntü yok. 

Bu konuda acil eylem planları geliştirmemiz la-
zım. Bunu tek başına yapamayız, bir arada du-
rursak olur. Bizler proje geliştireceğiz, fikir su-
nacağız. Kimlik tanımlaması yapacağız. Bu doğ-
rultuda bir yol haritası ile yol almamız lazım. AL-
TAV ile yaptığımız toplantıda birlikte hareket
etme kararı aldık. Şehrimizi turizmde hak etti-
ği yere getirme çabalarımız devam edecek. Eli-
mizde pırlanta gibi bir şehir var. İlla ki eksikle-
rimiz de vardır. Bize düşen bu eksikleri tespit edip
her birlikte çözüm odaklı çalışmak olmalı."

SEVİLGEN: “ALTYAPI YOK”

Meclis Üyesi Hilmi Sevilgen de, ulaşım sorun-
larına değinerek şu an Alanya’da insanların ge-
lip oturacağı ve yaşayacağı altyapının bulunma-
dığını söyledi. Avokadonun gümrük çıkışı  ya-
pamadığına dikkat çeken Sevilgen bu konuda
destek istedi. Konuyla ilgili ALTSO'nun girişim-
leri olduğuna dikkat çeken Erdem sonuç almak
üzere süreci takip ettiklerini kaydetti.

GÖKÇE: “ALANYA’YI GELEN 
ÜNLÜLERE DAHA GÜZEL 

TANITABİLİRİZ”

Meclis üyesi Mehmet Özal Gökçe, “Alanya’ya bir-
çok ünlü geliyor. Bu ünlüler Alanya’da bir gece
konaklamıyor. Bence önce bunu sorgulamamız
lazım. Alanya’nın tanıtımını yapmıyor." sözleri ile
eleştiride bulundu. Meclis Başkanı Mehmet
Kural konu hakkında Alanya Belediyesi ile gö-
rüşme yapılabileceğini dikkat çekti. 
ALTSO Meclisi yaklaşık 2 saat süren görüşme-
lerin ardından sona erdi.

n Özgür YILMAZ

Erdem’in vurgu yaptığı konuların satır başla-
rı;
*İkamet yasağı ve nüfus kotası konusunda her
bölge farklı değerlendirilmeli. Bizde 200 bin do-
larlık standart tip konut yok.
*İçişleri Bakanımıza konuyu ilettik gerekli yön-
lendirmeleri yapıp talepleri dikkate aldı.
*Önceki dönem Dışişleri Bakanımız Alanya
menfaati için desteğini belirtti
* Yasak acziyet göstergesidir, Antalya’da 150,
Alanya’da 60 milyon Euro aylık kayıp var.
*Geçen sezon ve bu sezon arasında ‘siyah ile
beyaz’ kadar fark var. Bakkalından özel has-

tanesine sıkıntı içinde.
*Mevcut enflasyonist sistemde Alanya turizmi
2025’te daha kötü olacak.
*Su sporlarında geçmişte kötü olayların ya-
şanması için üzerimize düşeni yapıyoruz 55 is-
tasyon ihaleye girecek.
*Gökbel’de tertip ve düzen için Osman baş-
kana ve tertip komitesine teşekkür ederim taş-
kınlık yoktu 3 yıllık ağalık sonrası görevimi dev-
rettim.
* Aykut Kaya milletvekilimiz emlak ve inşaat
sektörünün sorunları dinledi kendisi de sek-
tör içinde geliyor konuya vakıf. 

*Güzelbağ Alanya’nın ticari ve fiziki hayatı için
önemli. Geçmişte ALTSO ve Belediye birara-
ya gelebilse çoktan çözülmüş olurdu.
*Turizm kimliği konusunda sorun var. İnsanı
gördüğü güzellik ve olumsuzluk etkiler. Alan-
ya’da şuan davet edici (cezbedici) durum yok.
*ALTAV ile fikir birliğine vardık. Ayrı ayrı ça-
kıl taşı gibi küçük tanıtımlar değil Alanya ola-
rak kaya gibi büyük tanıtımları tercih edece-
ğiz. 
*Hilmi Sevilgen başkanımız avokadonun ta-
nıtımı konusun büyük çaba harcıyor kendisi-
ni ayrıca tebrik ederim.
*****
Meclis Üyesi ve Avokado Üreticileri Birliği Baş-
kanı Hilmi Sevilgen gümrükten şikayetçi
oldu.
*Alanya’dan Avokado ihraç ediyoruz ancak
gümrük işleminde dolayı ürünü Antalya’dan
çıkarmak zorunda kalıyoruz diyerek bürok-
rasiyi eleştirdi. 

*Alanya’da refüjlere peyzaj maliyetini azaltmak
ve kuraklığa karşı önlem için zeytin ağacı di-
kilmeli. Hem yeşillik hem de üretime katkı
olur.
*****
Meclis Üyesi Adem Çekiç’in ‘gelmeyen üye adı-
na imza meselesini anımsatması üzerine Baş-
kan Erdem
*Hiçbir bir iş insanı bir başkası adına imza at-
maz, kötü niyetli haberleri yapanların saçının
teli kadar iş insanlarımız evrak imzalıyor.
Ben ve yönetimimizi ve meclisimizi yıpratma
amacı taşıyorlar.
*İşini etik yapan ile yapmayı ayırmak lazım. Ni-
yeti halis olsa arayıp sorar görüş alırlar, bazı-
ları kendi çalıyor kendileri oynuyor.
*****
Meclis Başkanı Mehmet Kural ise 
*Çamur at izi kalsın, onları kendi işleri uğ-
raşları ile yalnız bırakıp biz işimize gücümü-
ze bakacağız.  n Özgür YILMAZ
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Erdem: “El ele yönetim ile sorunları çözeriz”       
ALTSO Aylık Olağan Meclisi'nde Alanya ekonomisini ilgilendiren konular üzerine değerlendirmeler yapıldı. ALTSO Başkanı Eray
Erdem, önümüzdeki günlere ilişkin iş insanlarına önerilerde bulunurken, Alanya'nın turizm kimliğinin doğru tanımlanması, ika-
metgah sorunu ve Alanya’nın  dinamikleriyle el ele vererek, şehrin sorunlarını çözmek için yapılacak çalışmalara dikkat çekti.

Alanya Ticaret ve Sanayi Odası (ALTSO) Meclisinde Başkan
Eray Erdem, Alanya’ya ilişkin çarpıcı noktalara dikkat çekti.

ALTSO Meclisinden notlar

ETİK Başkanı Mehmet İşler, 2024 yılının yük-
sek maliyet artışları ve düşük döviz kurları ne-
deniyle zor geçtiğini ve uygun krediler sağlan-
madığı takdirde 2025'in turizm sektörü için ka-
bus yılı olabileceğini belirtti. ALTİD Başkanı Bur-
han Sili ise Alanya Posta Medya’ya yaptığı
açıklamasında, Ege Turistik İşletmeler ve Ko-
naklamalar Birliği (ETİK) Başkanı Mehmet İş-
ler'in ifade ettiği sorunların, Alanya turizmcileri
için de geçerli olduğunu vurguladı. Sili, “Sayın
İşler’in ifade etmiş olduğu konu, biz turizmci-
lerin ihracatçılara sağlanan olanaklardan ya-
rarlanamama konusu yıllardır ifade etmeye ça-
lıştığımız, hem ilgililerle hem de yetkililerle de-
faten konuştuğumuz bir konudur. Yerli ikame
ile bu ülkeye direk döviz girdisi sağlayan, emek
yoğun sektör olmamız hasebiyle istihdama çok
ciddi katkısı olan üstüne üstlük faaliyetlerimiz
sonucu elde ettiğimiz döviz ile cari açığın ka-
panmasında yüksek oranda katkı sağlayan ve
50'nin üzerinde yerli sektöre katma değer ya-
ratan bir sektör olarak bu konudaki taleplerimiz
sürmekte” dedi.

YENİLEME VE KREDİ İMKANLARI

Alanya'da uzun yıllardır hizmet veren tesislerin
yıprandığını belirten Sili, bu tesislerin yeni-
lenmesi gerektiğine dikkat çekti. Sili, “Bir diğer
yandan bizim bölgemiz gibi uzun yıllardır tu-
rizme hizmet eden bölgelerde yıpranmış ve yıp-
ranmakta olan tesislerin yenilenmesi için uzun
vadeli ve düşük faizli kredi olanakları da ta-
leplerimiz arasında ve her daim dile getiriyoruz”
şeklinde konuştu.

“ZOR BİR SÜREÇ YAŞAYACAKLARDIR”

2024 yılında turizm sektörünün yüksek maliyet
artışları ve düşük döviz kurları ile karşı karşı-
ya olduğunu belirten Sili, bu durumun özellikle
küçük ve orta ölçekli işletmeleri zor durumda
bıraktığını vurguladı.  Sili, “Son olarak da
2015 yılından bu yana farklı nedenlerle inişli çı-
kışlı bir seyir izleyen turizmimiz bu sene de yük-
sek maliyet artışları ve düşük döviz kurları ile

karşı karşıya ki özellikle küçük ve orta ölçekli,
finans ve öz sermaye açısından güçlü olmayan
tesisler önümüzdeki yıl ekonomik veriler böy-
le seyretmeye, maliyetler artmaya devam eder-
se çok daha zor bir süreç yaşayacaklardır” dedi.

"EKONOMİK DENGELER OLUŞMALI"

Sili, açıklamasını ekonomik dengelerin yeniden
oluşması ve turizm sektörünün önünü göre-
bilmesi temennisi ile sürdürerek şunları söyledi;
“Temennimiz hem ülkemizde hem de dünya-
da ekonomik dengelerin tekrar oluşması ve önü-
müzü görebilmemizdir. Ancak süreçte ülkemi-
zin stratejik sektörü olan turizmimizin destek-
lenmesi de bu aşamada gerekli görünüyor.”

SEKTÖREL DESTEK ÇAĞRISI

Sili, turizm sektörünün Türkiye ekonomisi
için stratejik önemine vurgu yaparak, sektöre
sağlanacak desteklerin hayati önem taşıdığını

belirtti. Sili, “Turizm sektörü olarak, hem yer-
li hem de yabancı turistlerin ilgisini çekmeye de-
vam etmek ve ülke ekonomisine katkı sağlamayı
sürdürmek için hükümetimizden ve yetkililer-
den destek bekliyoruz” dedi. Alanya ve çevre-
sinde turizmin sürdürülebilirliğini sağlamak için
yapılması gerekenler hakkında önemli noktalara
değinen Sili, “Yıpranan tesislerin yenilenmesi,
uygun kredi imkanları sağlanması ve turizm sek-
törüne ihracatçı statüsünde destek verilmesi,
sektörümüzün geleceği açısından hayati öneme
sahiptir” diyerek sözlerini noktaladı. 

n Sabiha TATLIYER

Turizmciler destek istiyor
Alanya Turistik İşletmeciler Derneği (ALTİD) Başkanı Burhan Sili, turizm sektörünün mevcut durumu ve gelecekte
karşılaşabileceği sorunlar hakkında önemli açıklamalarda bulundu. Sili, turizmcilerin ihracatçılara sağlanan olanaklardan
yararlanamama konusunun uzun süredir gündemlerinde olduğunu belirterek, bu konudaki taleplerini yineledi.

Eray Erdem

Burhan Sili
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Mardin’in Dargeçit ilçesinde ma-
yına basmak suretiyle 2015 yı-
lında şehit olan emniyet amiri şe-

hit Halil İbrahim Aksoy’un annesi Emi-
ne Aksoy, kalp yetmezliği nedeniyle ha-
yatını kaybetti. Merhum Aksoy’un cena-

zesi dün ikindi namazına müteakip Asri
Cami’nde kılınan cenaze namazının ar-
dından Belediye Mezarlığı’na defnedildi. 
Alanya Posta Medya ailesi olarak mer-
huma Allah'tan rahmet sevenlerine baş
sağlığı dileriz.       n Sabiha TATLIYER

Alanya İlçe Emniyet Müdürlüğü tarafından 27-28
Temmuz  tarihlerinde motosiklet sürücülerine

yönelik denetimler yapıldı. Yapılan denetimlerde 561
motosiklet sürücüsü kontrol edildi. Denetimlerde
319 motosiklet sürücüsüne 1 milyon 281 bin 139
TL para cezası uygulandı. Denetimlerde 17 moto-
siklet trafikten men edildi.        n Özgür YILMAZ

Alanya İlçe Jandarma Komutanlığı tarafından ti-
cari taksilere yönelik trafik denetimleri yapıldı.

Yapılan denetimlerde 56 ticari taksi kontrol edildi.
Denetimde 7 araç ve sürücüsüne 6 bin 462 TL ce-
zai işlem uygulandı.                   n Özgür YILMAZ

Emniyet bölgesinde gerçek-
leşen narkotik operasyonla-
rında; 118 şahıs yakalanırken
14 şahıs tutuklandı. Yakayı ele
veren şahıslardan ise top-
lamda 2 bin 237 gram uyuş-
turucu madde 139 adet ken-
evir bitkisi, 5 adet hassas te-
razi ve 279 adet sentetik hap
ele geçirildi.

463 ADET 
KENEVİR BİTKİSİ
ELE GEÇİRİLDİ

Jandarma bölgesinde ger-
çekleşen narkotik operas-
yonlarında; 37 şahıs yakala-
nırken 2’si tutuklandı. Yaka-
lanan şahıslardan toplamda

22 bin 637 gram uyuşturucu
madde, 463 adet kenevir bit-
kisi ve 26 adet sentetik hap
ele geçirildi. 

16 ŞAHIS 
TUTUKLANDI

Emniyet ve Jandarma bölge-
sinde belirtilen tarihler ara-
sında toplamda; 155 şahıs
yakalanırken 16’sı tutuklan-
dı. Toplamda ise 24 bin 874
gram uyuşturucu madde, 580
adet sentetik hap ve 602 adet
kenevir bitkisi ele geçirildi.
Ekipler denetimlerin ve ope-
rasyonların aralıksız sürece-
ğini ifade etti.   

n Sabiha TATLIYER

Kaza Antalya Caddesi üzerinde
meydana geldi. Yapay Şelale is-

tikametinden gelip Sarı Köprü is-
tikametine seyir halindeki Abdur-
rahman S.'nin kullandığı 07 DUB
282 plakalı Audi marka otomobil
Jandarma kavşağına geldiğinde
kırmızı ışık ihlali yaptı. Kırımızı
ışık ihlali sonrası Abdurrahman
S.'nin kullandığı lüks araca önce
Hisar Caddesine dönmekte olan
Kemal K.'nın kullandığı 07 ZZ
797 plakalı Mercedes marka oto-
mobil yandan çarptı. Ardından da
Antalya Caddesine çıkmakta olan
Servet Güneş'in kullandığı Peugeot
marka otomobille çarpıştı.

Kazada 07 DUB 282 plakalı oto-
mobilde yolcu olarak bulunan Gi-
zem Çoban yaralanırken, 112 sağ-
lık ekiplerinin olay yerindeki mü-
dahalesinin ardından hastaneye
kaldırılan yaralının sağlık duru-
munun iyi olduğu bildirildi. Ka-
zanın ardından kaza yapan araç-
ların yolu ve kavşağı kapatması ne-
deniyle jandarma kavşağında tra-
fik kilitlendi. Yollarına devam ede-
meyen araç sürücüleri ve araç-
lardaki yolcular araçlarından ine-
rek kaza yapan araçları incelediler.
Araçların yoldan kaldırılması ve yo-
lun temizlenmesinin ardından yol
trafiğe açıldı. n İHA

Almanya’dan
gelen vatan-

daş aracıyla kaza
yaptı.Saray Ma-
hallesi Emniyet
M ü d ü r l ü ğ ü
önünde alkollü
olduğu tespit edi-
len Türk vatan-
daşı sürücü di-

reksiyon hakimiyetini kaybederek aracıyla refüje çıktı.  Kaza son-
rası refüjdeki ağaçlarıda telef eden sürücü gözaltına alındı. Ekip-
ler olayla ilgili soruşturma başlattı.                 n Özgür YILMAZ

Alanyalı şehit emniyet amiri Halil İbrahim Aksoy’un annesi Emi-
ne Aksoy, yaşlılığa bağlı nedenlerden dolayı Pazartesi akşa-
mı tedavi gördüğü Anadolu Hastanesi’nde hayatını kaybetti.

Şehit Emniyet Amiri 
Halil İbrahim Aksoy

Alanya’da 1 Haziran 29 Temmuz tarihleri arasında gerçekleştirilen narkotik operasyonla-
rında 16 şahıs tutuklanırken, toplamda 24 bin 874 gram uyuşturucu madde ele geçirildi.

Alanya Emniyeti tarafından yapılan
denetimde 2 günde 319 motosiklet
sürücüsüne 1 milyon 281 bin 139 TL
para cezası uygulandı. Denetimlerde
17 motosiklet trafikten men edildi.

Tatil için Alanya'ya gelen sürücü kazaya karıştı. Olay yeri-
ne gelen ekipler sürücünün alkollü olduğunu tespit etti.

Kırmızı ışık ihlali yapan lüks
aracın neden olduğu zincirleme
trafik kazasında ortalık savaş
alanına döndü. Kaza nedeniy-
le trafik uzun süre kilitlendi.

Jandarma ekiplerinin ticari taksilere yö-
nelik yaptığı denetimde 7 araç ve sürü-
cüsüne 6 bin 462 TL cezai işlem uygulandı.

Şehit annesi
Emine Aksoy 

vefat etti

Uyuşturucuya fırsat yok

Motosiklet
sürücülerine
rekor ceza

Jandarma 
taksi sürücülerine

acımadı

Açıkta bırakılan ilaç
sonu olacaktısonu olacaktı

Alkollü sürücü refüje daldı

Kırmızı ışık ihlalinin sonu kötü bitti

Olay Karakocalı Mahallesi’nde meydana geldi. 4 ya-
şındaki E.N.E.  evinde açıkta bırakılan ilaçtan içti.

Bir süre sonra rahatsızlanan çocuk, ailesi tarafından has-
taneye kaldırıldı. Tedavi altına alınan çocuğun hayati teh-
likesinin bulunmadığı öğrenildi. Jandarma olayla ilgili in-
celeme başlattı.                    n Özgür YILMAZ

Evde açıkta bırakılan ilaçtan içen çocuk hastanelik oldu.
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Arı trafo gibi patladı

SGK kafa karıştırdı

İş güvenliği masaya yatırıldı

Yüksek elektrik tüketiminden ötürü günlerdir gündeme gelen trafo
yangınlarını CHP Antalya Milletvekili Cavit Arı ülke gündemine taşıdı.
Arı, "CK yeterli bakımları yapmıyor mu?" diyerek tepki gösterdi.

Sosyal Güvenlik Kurumu (SGK), 30 Temmuz 2024 tarihli
Resmi Gazete'de yayınlanan bir ilanla, Türkiye genelinde
7 ilde bulunan taşınmazlarını satışa çıkaracağını duyurdu.

Alanya Belediyesi Temmuz Ayı İş Sağlığı ve Güvenliği Kurulu top-
lantısı gerçekleştirildi. A Sınıfı İş Güvenliği Uzmanı Nasuh Boztepe
ve İş Güvenliği Uzmanı Hande Kısa, konuyla ilgili bilgiler verdi.

Geçtiğimiz günlerde Alanya'da mey-
dana gelen trafo yangının ardın-

dan bu kez bir patlama haberi ise
Antalya merkezden geldi. Antalya'da
bomba gibi patlayarak alev alev yanan
trafo küle dönerken patlamaların ya-
şandığı trafo nedeniyle mahallede elek-
trikler tamamen kesildi. Ardı ardına
gelen patlamalar ve yangınlar nede-
niyle CK'ya tepki gösteren Cumhuriyet
Halk Partisi Antalya Milletvekili Cavit
Arı "Bütün mahalle karanlıkta" dedi.

"CK'NIN ETKİSİZ 
BÖLGE SORUMLULARI"

Arı sosyal medya hesabında yaptığı
paylaşımda şunları söyledi; "Antalya
Konyaaltı Uncalı Mahallesinde Trafo
yandı. Bütün mahalle karanlıkta. Peki,
trafo neden patlar, CK’nın etkisiz bölge
sorumluları gerekli bakımları yaptır-
mıyor mu? Soğutucu çalışmıyordu id-
diası doğru mu?."  n Haber Merkezi

Satışa çıkarılacak iller arasında Ankara, İstan-
bul, Antalya, Mersin, Kahramanmaraş, Diyar-

bakır ve Şanlıurfa bulunuyor. Antalya'da ise Alanya
ve Manavgat ilçelerindeki 3 farklı gayrimenkul
ihaleye çıkartılacak. Bu gayrimenkullerden ikisi
Manavgat'ta, biri ise Alanya'da yer alıyor. İhale ta-
rihi olarak ise 13-15 Ağustos 2024 belirlendi.
İhalede satışa çıkarılacak gayrimenkullerin değer-
leri de dikkat çekiyor. Antalya'daki gayrimenkul-
lerden ikisinin 52 milyon TL, diğerinin ise 12

milyon TL'den başlangıç fiyatıyla satışa çıkarıla-
cağı açıklandı. Ancak, satışa çıkarılan arazilerden
birinin ilan üzerinde "tarla" olarak gösterilmesi,
bazı soru işaretlerini beraberinde getirdi.
SGK'nın bu satış kararı, hem yatırımcıların hem
de bölge halkının dikkatini çekti. Özellikle Antal-
ya'daki gayrimenkuller, bölgenin turizm potansi-
yeli ve hızlı gelişimi nedeniyle yatırımcılar için
cazip bir seçenek olarak görülüyor.   
n Haber Merkezi

Alanya Belediyesi Meclis Toplantı Salonu’ndaki
Temmuz Ayı İş Sağlığı ve Güvenliği Kurulu top-
lantısına, Başkan Yardımcısı Servet Ünlü, Belediye

Meclis Üyesi Engin Alataş, Şirket Müdürü Ertan
Karlı, A Sınıfı İş Güvenliği Uzmanı Nasuh Boztepe,
İş Güvenliği Uzmanı Hande Kısa, Kurul Başkanı

Mehmet Gülen, Belediye
İnsan Kaynakları ve Eğitim
Müdürü Menderes Sivri,
Doktor Sultan Özgen, İş Gü-
venliği Uzmanı Burcu Tür-
ker, İş Güvenliği Uzmanı
Kenan Akpolat ve çalışanlar
katıldı.

GÜVENLİK TEDBİR-
LERİ GÖRÜŞÜLDÜ

Toplantıda, 6331 sayılı İş
Sağlığı ve Güvenliği Ka-
nunu gereği, işyeri çalışan,
sağlık ve güvenliğinin ko-
runması, güvenlik kültürü-
nün geliştirilmesi amacıyla
alınması gereken tedbirler
görüşüldü. Ayrıca işyerinde
iş sağlığı ve güvenliği ön-
lemlerinin belirlenmesi, uy-
gulanması ve alınan
tedbirlere uyulması husu-
sunda bilgilendirme yapıldı. 
n Alanya Belediyesi / Bülten

YEMEK HİZMETİ ALINACAKTIR
ALANYA BELEDİYESİ SOSYAL YARDIM İŞLERİ

MÜDÜRLÜĞÜ

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de                                              Basın No: ILN02068826

KIZ ÖĞRENCİ YURDU YEMEK HİZMETİ ALIMI hizmet alımı 4734 sayılı Kamu İhale
Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sa-
dece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır. İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşa-
ğıda yer almaktadır:
İKN : 2024/958892
1-İdarenin
a) Adı : ALANYA BELEDİYESİ SOSYAL YARDIM İŞLERİ 

MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi : OBA EK HİZMET BİNASI OBA MAH. ÇARŞAMBA 

CAD. NO:93 ALANYA/ANTALYA
c) Telefon ve faks numarası : 2425102155 - 4448207 Dahili 2503 - 2425102157
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu hizmet alımın
a) Adı : KIZ ÖĞRENCİ YURDU YEMEK HİZMETİ ALIMI
b) Niteliği, türü ve miktarı : 52500 ÖĞÜN KIZ ÖĞRENCİ YURDU YEMEK 

HİZMETİ ALIMI
Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer: T.C.ALANYA BELEDİYESİ
ç) Süresi/teslim tarihi : İşe başlama tarihi 09.09.2024, işin bitiş tarihi 20.06.2025
d) İşe başlama tarihi : 09.09.2024
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) : 23.08.2024 - 10:00

tarih ve saati
b) İhale komisyonunun toplantı : T.C.ALANYA BELEDİYESİ OBA EK HİZMET 
yeri (e-tekliflerin açılacağı adres) BİNASI (OBA EK HİZMET BİNASI OBA MAH.

ÇARŞAMBA CAD.NO:93 - ALANYA / ANTALYA)
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.1.3. İhale konusu işin yerine getirilmesi için alınması zorunlu olan ve ilgili mevzuatında
o iş için özel olarak düzenlenen sicil, izin, ruhsat vb. belgeler, Belge ve Kira Sözleşmesi,
İşletme Kayıt Belgesi
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5. İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6. Tüzel kişi tarafından iş deneyimini göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişili-
ğin yarısından fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, Türkiye Odalar ve Bor-
salar Birliği veya yeminli mali müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir veya noter
tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru son
bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu gösteren belgeye ilişkin bilgiler,
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
4.3.1. İş deneyimini gösteren belgelere ilişkin bilgiler:
Son beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında kabul işlemleri tamamlanan ve
teklif edilen bedelin % 25 oranından az olmamak üzere, ihale konusu iş veya benzer iş-
lere ilişkin iş deneyimini gösteren belgeler veya teknolojik ürün deneyim belgesi.
4.4. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
4.4.1. KAMU VEYA ÖZEL SEKTÖRDE YAPILAN HER TÜRLÜ SICAK VEYA SOĞUK MAL-
ZEMELİ YEMEK HİZMETİ ALIMI İŞLERİ BENZER İŞ OLARAK KABUL EDİLECEKTİR.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif vere-
cek olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzala-
narak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fi-
yatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verile-
cektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri 
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar: 
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (R) : Malzemeli Yemek/0,79
Aşırı düşük teklif değerlendirme yöntemi : Sınır değerin altında teklif sunan isteklilerin
teklifleri açıklama istenilmeksizin reddedilecektir.

Cavit Arı
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Basın İlan Kurumu (BİK) Antalya Şube
Müdürü Nedim Engin, 29 Temmuz

2024 itibarıyla Antalya'daki görevinden ay-
rıldığını ve Basın İlan Kurumu Samsun
Şube Müdürü olarak yeni görevine başla-
yacağını duyurdu. Engin veda paylaşı-
mında, Antalya, Isparta ve Burdur'da
geçirdiği yıllara ve burada tanıdığı insan-
lara olan minnettarlığını ifade etti.
Engin, veda mesajında şu ifadelere yer
verdi:“Geride bıraktığım 10 yıllık kamu
görevim boyunca, her biri farklı hayat hi-
kayeleri olan çok insan tanıdım. Statüsü,
maddi imkanları ne olursa olsun; bir insa-
nın hakiki mutluluğu kazanmasının tek
yolu içten sevmek ve içten sevilmek. Görev
alanım içerisinde yer alan Antalya, Isparta
ve Burdur'u çok sevdim, siz de beni bağrı-
nıza bastınız. Bu sebepledir ki; benim
hayat hikâyemdeki Antalya, Isparta ve
Burdur sayfası daima mutluluk olacaktır.”

n Özgür YILMAZ

Alanya Alaaddin Keykubat Üniversi-
tesi (ALKÜ) ulusal ve uluslararası

alanlarda elde ettiği başarılara bir yeni-
sini daha ekledi. Son olarak, Interna-
tional Play Association (IPA) Amerika
temsilciliği tarafından (IPA USA) ALKÜ
Eğitim Fakültesi Temel Eğitim Bölümü
Okul Öncesi Eğitimi Ana Bilim Dalı Öğ-
retim Üyesi Doç. Dr. Özge Metin Aslan,
2024 yılı Çocukların Oyun Hakkı Savu-
nuculuğu Ödülü'ne layık görüldü. IPA
USA Ödül Seçim Komi-
tesi, 2024 Çocukların
Oyun Hakkı Savunucu-
luğu Ödülü için bu yıl
32 adayın bilimsel ola-
rak yürüttüğü çalışma-
ları değerlendirdi. Oyun
savunuculuğunda sü-
rekli olarak üstün performans gösteren
ve çocukların oyun hakkını savunan ve
destekleyen bireyleri onurlandırmak
amacıyla verilen Çocukların Oyun
Hakkı Savunuculuğu Ödülü alan Doç.
Dr. Özge Metin Aslan, kendisini ödüle
layık gören IPA USA Ödül Seçim Komi-
tesine ve desteklerinden dolayı ALKÜ
Rektörü Prof. Dr. Kenan Ahmet Türk-
doğan’a teşekkür etti. Elde edilen başa-
rılardan dolayı Rektör Türkdoğan,
önemli çalışmalar yürüten Doç. Dr.
Özge Metin Aslan’ı tebrik ederek, çalış-
malarında başarılar diledi. 

ÖZGE METİN ASLAN KİMDİR?

Doç. Dr. Metin Aslan, erken çocukluk
eğitimi alanında oyun temelli ve sürdü-
rülebilir eğitim uygulamalarının savu-
nuculuğunu yaparak bilimsel
çalışmalara önemli katkılarda bulun-
muştur. Aslan, hareketli ve esnek ma-
teryallerle serbest oyunun çocukların
yaratıcılığı, hayal gücü, problem çözme
becerileri, sosyalleşme ve özgüveni üze-
rindeki etkisine yönelik araştırmalar
yürütüyor.
n ALKÜ Basın Bülteni

Mevsim normalleri üzerinde
seyreden sıcaklıklar ve kü-

resel çapta yağışsız günler ku-
raklığı tetiklemeye devam
ediyor. Eyyam-ı Bahur sıcakları-
nın kapıaya dayanması ve ku-
raklığa bağlı barajlardaki suların
çekilmesi, nesli tükenme altın-
daki canlıları, tarımsal sulamayı

ve içme sularımızı etkiliyor.
Ülke genelinde barajların alarm
vermesinin ardından Alan-
ya’daki durum hakkında konu-
şan Başkan Tahir Göktepe
Alanya için rahat bir sezon ola-
cağını ifade etti.

AZ VE SIK SULAMA
YAPILMALI

Eyyam-ı Bahur sıcakları ve ba-
rajlardaki dolulukla ilgili konu-
şan Başkan Göktepe üreticilere
uyarılarda bulundu. Göktepe,”
Alanya’da barajın doluluğu bize
yaz sezonunda tarımsal sula-
mada ve günlük kullanımda ye-
terli olacak. Ağustos ayının
girmesiyle birlikte 1 hafta bo-
yunca Eyyam-ı Bahur sıcakları
Alanya’da etkili olacak ve sıcak-
lıklar 4 ila 8 derece arasında ar-
tacak. Bundan dolayı avokado
ve sert çekirdekli meyvelerde
dökülmeler yaşanacak. Bunun
için sık aralıklarla sulama siste-
min devrede tutmak lazım.
Güneş battıktan sonra akşam
saatlerine doğru sulama yapıl-
ması gerekiyor" dedi.

n Özgür YILMAZ

2025-2029 Strateji Planı hazırlık çalışmaları
sürüyor. Kenti tüm paydaşlarıyla kucakla-

yıcı, bilimsel yöntemlerle hazırlanan strateji
plan, bir yandan kentteki kurum, kuruluş, mes-
lek odaları, dernek ve alanında uzman isimlerle
gerçekleştirilen dış paydaş odak grup toplantı-
ları ile devam ederken bir yandan da anket ara-
cılığıyla vatandaşların fikirleri soruluyor. 

YOL HARİTASI 
VATANDAŞA SORULUYOR

Alanya Belediyesi web sitesi üzerinden yapı-
lan anket, Çözüm Masası aracılığıyla vatan-
daşlara birebir ulaşılarak, gerçekleştiriliyor.
Strateji Plan sürecine halkın da katkı sun-
ması sağlanarak bir ilke imza atılırken, vatan-
daşlar Alanya’nın gelecek 5 yıldaki yol
haritasında söz sahibi oluyor. Anket kapsa-
mında vatandaşlara, Belediyenin ürün ve hiz-
metlere ilişkin düşünceleri, Alanya’da hangi
alandaki çalışmalara ağırlık verilmesi gibi ko-
nularda sorular yöneltiliyor. 

ÇÖZÜM MASASI EKİPLERİ 
VATANDAŞLARIN FİKİRLERİNİ 

ALIYOR

Çözüm Masası ekibi, Belediye Kapalı Salı Pa-
zarı’nda vatandaşlarla buluştu. Anket yapa-
rak, halkın fikir ve görüşlerini alan ekipler,
farklı bölgelerde çalışmalara devam edecek.
Buna göre, 31 Temmuz Çarşamba Konaklı
Çarşamba Pazarı’nda, 1 Ağustos Perşembe
Atatürk Anıtı önünde, 5 Ağustos Pazartesi
Cikcilli Mahallesi’nde, 6 Ağustos Salı ise Mah-
mutlar Salı Pazarı’nda stant açılacak. 

ANALİZ VE RAPOR HAZIRLANMASI
SÜRÜYOR 

Alanya Belediye Başkan Yardımcısı Servet
Ünlü ve ALKÜ İnsan Kaynakları Yönetimi Bö-
lümü Öğretim Üyesi Doç. Dr. Mustafa Ko-
çancı yönetiminde yürütülen strateji plan
hazırlık çalışmaları tüm dış paydaş odak grup
toplantılarının tamamlanmasının ardından
anket sonuçlarıyla desteklenerek, Alanya’nın
gelecek 5 yılını kapsayan yol haritası belirle-
necek. Uzmanlar ve akademisyenler tarafın-
dan oluşturulan alt komisyonlar aracılığıyla
detaylı analizler ve raporlar hazırlanmaya
devam ediyor. Bu raporlarda strateji planlama
ekibi tarafından değerlendirilerek nihai plana
entegre edilecek, stratejik planlama ekibi ta-
rafından değerlendirilerek nihai plana en-
tegre edilecek. n Alanya Belediyesi / Bülten

Alanya'nın pusulası
vatandaş olacak
Alanya Belediyesi'nin 2025-2029 Strateji Planı
hazırlık çalışmalarına vatandaşlar da dahil
edildi. Belediye Çözüm Masası ekipleri ken-
tin 5 yıllık yol haritasının çizileceği strateji
plan anketini, muhtelif noktalara kurulan
stantlarda vatandaşlara sunarak görüş alıyor

Eyyam-ı Bahur kapıda

Göktepe üreticileri uyardı

EnginEngin
Samsun’a atandı

ALKÜ'ye ABD'den başarı ödülü

Alanya Eyyam-ı bahur sıcaklarının etkisi altına girecek. Her
yıl Ağustos ayının ilk günlerine denk gelen Eyyam-ı Bahur
sıcakları ile Alanya’da sezonun en sıcak günleri yaşanacak. 

Alanya’da aşırı sıcaklıklar etkisini arttırmaya devam edi-
yor. İklim değişikliği ile karşı karşıya olan Alanya'da ba-
rajların doluluk oranlarına ilişkin konuşan Alanya Ziraat
Odası Başkanı Tahir Göktepe barajdaki doluluğun yaz
sezonu boyunca yeterli olduğununun altını çizdi.

Basın İlan Kurumu Antalya Şube
Müdürü Nedim Engin, Samsun
Şube Müdürlüğüne atandı. Duygu
dolu bir mesajla veda eden Engin,
“Benim hayat hikayemde ki An-
talya, Isparta ve Burdur sayfası
daima mutluluk olacaktır” dedi.

ALKÜ başarı listesine bir yenisini daha ekledi. International Play
Association (IPA) Amerika temsilciliği tarafından ALKÜ,  2024 Yılı
Çocukların Oyun Hakkı Savunuculuğu Ödülü'ne layık görüldü. 

Hafta sonuna
kadar ilçe

genelinde sıcak-
lıklar mevsim
normallerinin
üstünde seyrede-
cek. 1 Ağustos-7
Ağustos tarihleri
arasında yaşan-
ması beklenen
eyyam-ı bahur sıcakları ise Per-
şembe ve Pazar günleri arasında
pik yapacak.  Eyyam-ı Bahur sıcak-
lıkları Antalya geneline 19 ilçede
de etkisini gösterecek.  Hava sıcak-
lıkları hissedilir derecede artarak
mevsim normallerinin üzerine çı-
kacak. 

SICAKLIKLAR MEVSİM
NORMALLERİNİN 
ÜZERİNE ÇIKACAK

Meteoroloji Bölge Müdürlüğü yük-
sek sıcaklık uyarısında bulundu.
Ulaşılan bilgilere göre 34 derece
ölçülen sıcaklıklar bugünden iti-
baren 4 derece daha artarak mev-
sim normallerinin 4 ila 8 derece
üzerinde seyredecek.

VATANDAŞLAR UYARILDI

Yüksek sıcaklıkların etkili olacağı
Alanya’da da başta kronik rahat-
sızlığı olanlar, yaşlılar ve çocuklar
olmak üzere tüm vatandaşlara
uyarılarda bulunuldu. Gün içeri-
sinde sıcaklığın en yüksek olduğu
11:00-16.00 saatleri arasında dı-
şarı çıkılmaması tavsiye edildi.

AÇIK RENK GİYSİLER
HAYAT KURTARACAK

Kavurucu sıcakların etkili olacağı
bugünlerde uzmanlar bol su içil-
mesini, yorucu faaliyetlerden ka-
çınılmayı, açık renk kıyafetleri
tercih edilmesi gerektiğini belirti-
yor.
n Sabiha TATLIYER

Nedim Engin

Tahir Göktepe

Özge Metin Aslan
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Büyükşehir Belediyesi, Serik’in Yumaklar Mahallesi'nde
meydana gelen yangın sonrası yaraları sarmak için hare-
kete geçti. Yangından zarar gören üreticileri yalnız bırak-
mayan Büyükşehir Belediyesi Tarımsal Hizmetler Dairesi
Başkanlığı ekipleri, yangından etkilenen evler ve sera-
larda hasar tespiti yapmak için incelemelerde bulundu.

27 yıldır Antalya'da yangınların çıkış nedenini tespitinde görev alan Türkiye'nin
ilk kadın yangın yeri inceleme uzmanı emekli Dr. Öğretim Üyesi Saadet Alkış,
"Bu kadar yıldır ormanların daha çok yerleşim bölgelerine yakın yerlerde yangın
çıktığını tespit ettim ve bunlarda da hep insanların aktiviteleri var" dedi.

Antalya merkez ve Alanya aşevlerinde uygulanan aşureler kent
merkezinin sıra yanı ilçelerde de vatandaşa ikram yapılıyor.

Kepez Mesleki Eğitim Merkezi'ni ziyaret eden Kepez Belediye
Başkanı Mesut Kocagöz, gençlerin uygulama becerilerinin ge-
liştirilmesi ve iş hayatına en iyi şekilde hazırlanması için bele-
diyenin her türlü desteği vermeye hazır olduğunu söyledi.

Büyükşehir Belediyesi, Serik
Yumaklar Mahallesi’nde
meydana gelen yangın so-

nucu mağdur olan üreticilerin ih-
tiyaçlarının belirlenmesi ve ge-
rekli yardımların yapılabilmesi için
çalışmalara başladı. Yangında za-
rar gören vatandaşlara destek ol-
mak için hızla harekete geçen Ta-
rımsal Hizmetler Dairesi Başkan-
lığı ekipleri bölgede ön hasar tes-
pit çalışması yaptı.

YANGIN BÖLGESİNDE 
HASAR TESPİTİ YAPILIYOR

Büyükşehir ekipleri, üreticilerin
kayıplarını telafi etmek için yangın
bölgesinde zarar gören vatandaş-
ları dinledi. Ekipler, zarar gören ta-
rım alanlarında hasar tespiti ger-
çekleştirdi. Yangında evi, kümes

hayvanları, hayvan yemleri ve se-
raları zarar gören üreticiler ken-
dilerini yalnız bırakmayan Bü-
yükşehir Belediye Bakanı Muhit-
tin Böcek’e teşekkür etti. 
n Antalya Büyükşehir Belediyesi /
Bülten

Yangın yeri inceleme uzmanı ve 41
yıl görev yaptıktan sonra Akdeniz
Üniversitesi Teknik Bilimler Mes-

lek Yüksek Okulu Sivil Savunma ve İt-
faiye Programı'ndan emekli olan Dr.
Öğretim Üyesi Saadet Alkış, yangının
çıktığı alanlara giderek kriminal çalış-
malar yapıyor. Alkış, son olarak Antal-
ya'nın Serik ilçesinde 81 hektar alanın
zarar gördüğü yangından sonra açık-
lamalarda bulundu.
Nem oranının azalmasıyla yangın çık-
ma ihtimalinin artabileceğine dikkat
çeken Saadet Alkış, yangınların çıkma
nedenini şu şekilde sıraladı: “Son haf-
talarda orman yangınları çıkmaya baş-
ladı, öncesinde ortamda nem çoktu.
Havadaki nem yüzde 40'ın altına in-
meye başlayınca ormanlar için tehlike
sinyali başlıyor, yüzde 10 civarında
hava iyice kuruyor ve poyraz estiği va-
kit en ufak bir kıvılcım geniş alanları
yok ediyor. Başlıca nedeni, bölgemiz-
deki elektrik hatları ama sırf elektrik
hatları diyemeyeceğim. Çünkü, şu an
da normal gölgede bile 45 -50 derece-
yi yaşayan bir sıcaklık iklimine sahibiz,
bu teller esniyor, birbirine çarpabiliyor
ve kıvılcıma neden oluyor. Bu bilinen
bir etken ama bunun başındaki en teh-
likeli etken insan faktörümüz, vatan-
daş nefes alabilmek için açık alanlara
gidiyor ama orada kendisiyle beraber
getirdiği tehlikenin farkında değil. Mil-
letçe bir mangal keyfimiz var, man-
gallar yenirken çok keyifli ama sonra-
sında ne yapacağımıza dair yeterince
güvenlik önlemi almıyoruz.”

İKLİM DEĞİŞİKLİĞİ DÜNYA
ÇAPINDA KRİZ NEDENİ

Orman yangınlarının sadece Türkiye'ye
özgü olmadığının altını çizen yangın
yeri inceleme uzmanı Alkış, ilkim de-
ğişikliği nedeniyle birçok ülkenin yan-
gınla mücadele ettiğini açıkladı. Ak-
deniz'in ana bitki örtüsü olan Kızılça-
mın da kolay tutuşması nedeniyle yan-
gınların sıçradığını kaydeden Alkış,
yangınların nedenini tespit ederken ön-
celikli olarak meteoroloji raporları al-
dıklarını ifade etti.

“ORMAN YANGINLARI, 
EN ÇOK YERLEŞİM 

BÖLGELERİNE YAKIN 
YERLERDE ÇIKIYOR”

27 yıldır yangın incelemesi yapmak için
sahada çalıştığını belirten Alkış, “Kri-
minal alandaki tüm incelemelerde
ana etkenimiz çıktığı bölgeyi bulmak,

çıktığı bölgeden itibaren yayılır. Çok ge-
niş bir çemberle başlarız, sonra daral-
ta daralta delilleri odak noktasına gel-
meye çalışırız. Bina yangınları, orman
yangınları, araç yangınları bunların
hepsinin kendine ait inceleme karak-
teristik özellikleri vardır. Örneğin; gün-
demde olan orman yangını incelerken,
öncelikle yaşandığı saat için meteoro-
lojiden rapor alırız. Yangın başladığı an
veya ilerlediği an da rüzgarın yönü ba-
zen dönüyor, kuzeyden eserken batıya
yön alıyor. Rüzgar yönlerine, ağaçlar-
daki hasar şekillerine bakıyoruz. Ana
merkezde çok fazla madde yandığı
için oralar çok açılıyor. Topoğrafik yapı
nedeniyle orman yangınları dikeye
doğru da ilerleyebilir. Orman yangın-
larını incelerken bir diğer önemli konu;
çevrede yerleşim alanlarının olup ol-
madığı. Çünkü yerleşim alanlarında in-
sanlar yaşıyor ve insanlar doğayı hoy-
ratça kullanıyor. Kurumuş yaprakları
yakabiliyor, kendine bir bahçe açmaya
çalışıyor, hayvanlarını yaymaya çalışı-
yor, bir rüzgar estiği vakit bu kıvılcım
belki ormana sıçrayabilir diye düşün-
müyor. 27 senedir bu alanda çalışıyo-
rum, ormanların daha çok yerleşim
bölgelerine yakın yerlerde çıktığını
tespit ettim ve bunlarda da hep in-
sanların aktiviteleri var. Yangın çık-
masında; artıkları yok etmelerini, man-
gal yapmalarını, korumasız güvenliksiz
bacaları kullanmalarını vb. birçok ih-
malkar konuyu neden olarak sayabili-
rim. Bir tek kıvılcım, günlerce acıyarak
baktığımız o büyük devasa felaketi
meydana getirebiliyor.” diye konuştu.

“HALKIMIZ BİRAZ
FEDAKARLIK ETSİN”

Antalya Orman Bölge Müdürlüğü ça-
lışanlarıyla birlikte Akdeniz Üniversi-
tesi hocalarının 2008 yılında yangın-
ların önlenmesi için bir çalışma yaptı-
ğını hatırlatan Saadet Alkış, çalışma
kapsamında yaz sezonundan güz se-
zonuna kadar ormanların kapatılma-
sı önerisinde bulunduklarını dile ge-
tirdi. Alkış, şöyle devam etti: “O dö-
nemki rektörümüz denetiminde Or-
man Bakanlığı'na 18 maddelik bir ça-
lışma raporu verdik, bunların en ba-
şında da “Yeşil sıkı güvenlik” diye ken-
dimizce isimlendirdiğimiz bir madde-
yi koyduk. Yaz sezonundan başlayıp güz
sezonuna kadar ormanlara giriş çıkışın
yasaklanmasını talep ettik. Çünkü,
çok nüfuslu bir ülkeyiz. Talebimiz hoş
karşılanmayabilir ama mirasımız yok
oluyor. Ayrıca elektrik hatlarının yer-
altına alınması, o bölgelerde yaşayan
yerel halkın muhtarlıklar denetiminde
orman yangınlarına karşı bilinçlendi-
rilmesi gerekiyor. O tarihlerdeki devlet
yöneticilerine raporu ilettik hatta üni-
versitemize gelen bakanımıza da ilet-
tik. O rapordan bir iki madde hayata
geçmiş olsaydı, bu kadar hasarlı yan-
gınlarımız olmayabilirdi. Çok önemli bir
sahil şeridine sahibiz, sahilde de pik-
nik alanları yer alıyor, kontrollü şömi-
neler yapılmış. Halkımız ormanlar ne-
den yanıyor diye üzülmesin, ben ne
yaptım diye kendilerine sorsun, biraz
fedakarlık etsin”

YEŞİL SIKI YÖNETİM ÖNERİSİ

Vatandaşlara ateş çıkarabilecek her-
hangi bir aracı ormanlık bölgede kul-
lanmamaları yönünde çağrıda bulunan
Saadet Alkış, geçmişte Antalya'da or-
manlarda ateş yakmanın yasak olduğu
bir dönem yaşandığını ve bu dönemde
hiç afet çıkmadığını vurguladı. Alkış,
konuşmasını şu şekilde tamamladı:
“Bir dönem Antalya'da ormanlarda
ateşli iş yapılmadı ve o senelerde yan-
gın çıkmadı. İnsan sirkülasyonu dur-
durulacak, yeşil sıkıyönetim ilan edi-
lecek. Çünkü, bir ağacın yetişmesi yıl-
ları alıyor. Antalya'nın şanslı durumu
ise yanan ormanlık alanlarda kozalak-
ların tohumları toprağa düştüğünde,
kendi kendini yetiştirme yeteneğine sa-
hip, çimlenmesi çok kolay. Orman
kendini çoğaltmak için yangına da ih-
tiyaç duyabiliyor, çünkü kozalakların
açılması 250 santigrat derecelik bir sı-
caklığa ihtiyaç duyabiliyor ama tabii ki
çok zaman geçip eski halini alması ge-
rekiyor, bu da yeni nesilleri yeşilden
mahrum bırakıyor. O yüzden iyi koru-
mak gerek.” n İHA

Yangının yaraları sarılıyor:
Büyükşehirden tespit çalışması

Kocagöz'den istihdam desteği

Gündoğmuş'ta aşure etkinliği

'En büyük tehlike insan'

Saadet Alkış

Kepez Belediyesi ve İl Milli
Eğitim Müdürlüğü istihdam

gücünü birleştiriyor. Kepez Be-
lediye Başkanı Mesut Kocagöz,
belediyenin, Mısır Çarşısı kom-
pleksi içerisinde yer alan ve çar-
şıya dahil olan binada faaliyet
gösteren Mesleki Eğitim Mer-
kezi'ni ziyaret etti. Daha önce
Kepez Belediyesi'nin Teoman-
paşa Kurs Merkezi olarak hizmet
veren, Mesleki Eğitim Merke-
zi'nde incelemelerde bulunan
ve yetkililerinden kurslar ve öğ-
renci sayısı hakkında bilgi alan
Başkan Kocagöz, “Bu çocukla-
rımıza sahip çıkalım. Kepez'de-
ki kütüphaneler, belediye işlet-
meleri ve kreşlerde öğrencileri-
mizi istihdam hayatlarına ha-

zırlayabiliriz. Bu konuda hep
beraber çalışmalıyız. Çocukları-
mız ve gençlerimiz bizim gele-
ceğimiz. Onları meslek sahibi
yapmak ve iş hayatına en iyi şe-
kilde, en donanımlı şekilde ha-
zırlamak hepimizin görevidir.
Kepez Belediyesi olarak elimiz-
den gelen ne varsa yapmaya ha-
zırız" dedi. Kepez Mesleki Eğitim
Merkezi'nde çıraklık öğrencile-
rine birçok mesleki alanda eği-
tim veriliyor. Merkez'de 175 öğ-
renci eğitim alıyor. Öğrenciler
haftada bir gün okulda eğitim alı-
yor, 4 gün çeşitli işletmelerde ça-
lışıyor. Çıraklık okulunu bitiren
öğrenciler Meslek Lisesi diplo-
ması ile almaya hak kazanıyor.
n Kepez Belediyesi / Bülten

Antalya merkez ve ilçelerinde
Muharrem ayıplayabilecek

40 kişilik aşure dağıtacak olan
Antalya Büyükşehir Belediyesi,
ikramlarını sürdürüyor. Sosyal
Hizmetler Daire Başkanlığı ta-
rafından Gündoğmuş, Elmalı ve
Döşemealtı'nda aşure çalışması
yapıldı.
Büyükşehir Ekipleri Elmalı mer-
kez Yeşil cami önünde de bin 500
vatandaşa aşure ikramı gerçek-
leştirildi. Sosyal Dairesi Hiz-
metler Başkanlığı personeli ta-
rafından ikram edilen lezzetli
aşurelerden katılmak isteyenler
uzun kuyrukta oluşturuldu.

Antalya Büyükşehir Belediyesi
Döşemealtı'nda da aşure yaptı.
Aşure organizasyonu Döşemeal-
tı Yeniköy Pazarı yerinde bulun-
maktadır. Etkinlik yoğun ilgi gör-
dü. Döşemealtı Belediye Başka-
nı Menderes Dal da etkinliğe ka-
tılarak kendi elleriyle kadınları-
na ikramda bulundu. 
Büyükşehir Belediyesi tarafından
Gündoğmuş ilçe meydanında
bin 500 kişilik aşureye ikram
edildi. Alanya Aşevi tarafından
çözümlenen aşureleri afiyetle
yiyen Büyükşehir Belediyesi'ne
teşekkür etti. n Antalya Büyük-
şehir Belediyesi / Bülten
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CW Enerji'den
dev yatırım
CW Enerji yeni iş anlaşmalarına
imza atmaya devam ediyor. Firma ile
Marsala Dokuma Boya Sanayi ve Ti-
caret AŞ arasında arazi tipi güneş
enerjisi santrali kurulumu gerçek-
leştirmek amacıyla 3 milyon 830 bin
dolar tutarında sözleşme imzalandı. 

Yeni bir anlaşmaya daha imza atmak-
tan duydukları memnuniyeti dile ge-

tiren CW Enerji CEO'su Volkan Yılmaz,
bugüne kadar farklı sektörlerde faaliyet
gösteren birçok firma ile birbirinden
güzel anlaşmalar yaptıklarını belirtti. Yap-
tıkları anlaşmalar ile sektöre önemli kat-
kılar sunmaya devam ettiklerinin altını
çizen Yılmaz, “Her bir anlaşma ile sektö-
rümüze önemli bir katkıda bulunuyoruz.
Son olarak yine güzel bir sözleşmeye
daha imza attık. Bu çerçevede, şirketimiz
ile Marsala Dokuma Boya Sanayi ve Ti-
caret AŞ arasında arazi tipi güneş ener-
jisi santrali kurulumu gerçekleştirmek
amacıyla arazi bedeli dahil olmak üzere
KDV hariç 3 milyon 830 bin dolar tuta-
rında sözleşme imzalandı” dedi.

"GÜNEŞİN OLDUĞU HER YERDE"

Yeni bir projeyi daha hayata geçirecekleri
için mutlu ve gururlu olduklarını dile ge-
tiren Yılmaz, projenin 2025 yılının ilk çey-
reği içerisinde tamamlanmasının
planlandığını kaydetti. Daha yaşanabilir
bir çevre için çalışmalarına devam ettik-
lerini belirten CW Enerji CEO'su Volkan
Yılmaz, hayata geçirdikleri her bir proje
ile hem çevresel sürdürülebilirliğe kat-
kıda bulunmayı hem de firmaların enerji
maliyetlerini düşürmeyi hedeflediklerini
belirtti. Yılmaz, CW Enerji olarak sektör
adına güzel projelere imza atarak daha
sürdürülebilir bir dünyaya katkı sağla-
mayı sürdüreceklerini belirterek, “Güneş
enerjisinin kullanımını yaygınlaştırmak
ve daha yaşanabilir bir çevreye katkı sağ-
lamak adına var gücümüzle çalışıyor ve
kendimizi sürekli geliştiriyoruz. Bugüne
kadar olduğu gibi bundan sonra da müş-
teri beklentilerine en etkin ve hızlı şekilde
yanıt verebilmek adına çalışmalarımıza
devam edeceğiz. ‘Güneşin Olduğu Her
Yerde' vizyonumuzla katma değerli ürün-
ler üreterek sektör adına kazanımlar sağ-
lamayı sürdüreceğiz” diye konuştu.

"SÜRDÜRÜLEBİLİR ENERJİ
KAYNAKLARINA YÖNELMEMİZ

GEREKİYOR"

Marsala Dokuma Boya Yönetim Kurulu
Başkanı Mehmet Çetin Özel de, CW
Enerji ile güzel bir sözleşme imzaladıkları
için mutlu olduğunu söyledi. Firma ola-
rak, sürdürülebilir bir dünyaya katkı sağ-
lama amacında olduklarını ifade eden
Özel, “Hayata geçireceğimiz güneş enerji
santralimiz ile gelecek nesillere daha ya-
şanabilir bir doğa bırakma hedefine bir
adım daha atmış olacağız. Enerjiyi temiz
ve yenilenebilir kaynaklardan elde etmek,
içinde yaşadığımız dünyamızın geleceği
açısından büyük önem taşıyor. Gelecek
nesillerin enerji ihtiyacını karşılamak ve
çevreye verilen zararı en aza indirgeye-
bilmek için sürdürülebilir enerji kaynak-
larına yönelmemiz gerekiyor. Bu bilinçle,
gelecek nesillere yaşanabilir bir doğa bı-
rakma hedefimiz kapsamında güneş
enerji santralimizi hayata geçirmek biz-
ler için gurur verici” dedi.

“KARBON AYAK İZİMİZİ DE
AZALTMAYI HEDEFLİYORUZ”

Özel, sürdürülebilirlik konusundaki ça-
lışmalarını şu sözlerle genişletti:
"Marsala olarak sürdürülebilirliğin nere-
deyse tüm alanlarına önem veren çalış-
malar yapıyoruz. Geri dönüştürülmüş
ham madde kullanımı ve sıfır atık çalış-
malarımıza gerçekleştirdiğimiz yatırımla-
rımızı her geçen gün daha da artırıyoruz.
Bu çabalarımız, çevre dostu üretim anla-
yışımızın bir parçasıdır. Dünya standart-
larının üzerinde ve çevreci üretim
anlayışımıza güneş enerjisi yatırımı yapa-
rak nitelikli bir katkı daha sağlamaktan
dolayı mutluyuz. Bu yatırımla birlikte,
enerji ihtiyaçlarımızı karşılamanın yanı
sıra, karbon ayak izimizi de azaltmayı he-
defliyoruz. Sürdürülebilir bir geleceğe
olan bağlılığımız, her adımda daha çev-
reci ve sorumlu bir üretim sürecine
doğru ilerlememizi sağlıyor. Bu bilinçle,
hem bugünün hem de geleceğin ihtiyaç-
larını gözeterek hareket ediyoruz. Güneş
enerjisi santralimizin hayata geçmesiyle
birlikte, temiz enerji kullanımını teşvik
ederek daha yeşil bir dünya için önemli
bir adım atmış olacağız.”               n İHA

Sokak hayvanlarının sağlıklı bir şekilde ya-
şamaları ve sıcak bir yuvaya kavuşmaları için

Gazipaşa Belediyesi Veteriner İşleri birimi ekip-
leri “Can dostlarımızı birlikte yaşatalım” slo-
ganıyla bir proje başlattı. Projeye göre Gazipa-
şalı vatandaşlar, sokaklarda bakımını üstlen-
diklerini ve sahiplenmek istedikleri sokak hay-
vanlarını Veteriner İşleri Birimi'ne randevu ala-
rak getirecekler. Burada hayvanların kısırlaş-
tırma işlemi ve sağlık kontrolleri yapılacak. Son-
rasında ise sokak hayvanının mikroçipi takıla-
rak vatandaşa sahiplendirme işlemi gerçekleş-
tirilecek. Proje sayesinde sokak hayvanı popü-
lasyonu azalırken, hem de sokaktaki canlar sı-
cak bir yuvaya kavuşacak.

SOKAK CANLARINA SICAK YUVA

Gazipaşa Belediyesi Veteriner Hekimi Sinem Po-
lat, projenin sokak hayvanlarının sağlık ve re-
fahını önemseyen bir adım olduğunu belirterek,
"Can dostlarımızın hem bakımlarını yapacak
hem de onları sıcak yuvalara kavuşturacak bu
projemizle, sokak hayvanlarına karşı duyarlılı-
ğımızı ve sorumluluğumuzu bir kez daha gös-
teriyoruz. Dostlarımızı hep birlikte yaşatalım dü-

şüncesiyle başlattığımız projemizle, vatandaş-
larımız sokağında, mahallesinde bakımını üst-
lendiği ve sahiplenmek istediği sokak hayvanı-
nı randevu alarak Veteriner İşleri Birimimize ge-
tirecek. Can dostumuzun birimimizde kısır-
laştırma, kuduz aşısı ve iç-dış parazit ilaçla-
maları yapılacak. Bakımlarının sonrasında mik-
roçipi takılan sokak hayvanımızı, vatandaşımı-
za sahiplendireceğiz. Bu projeye destek olmak
isteyen vatandaşlarımızın mesai saatleri içeri-
sinde 0533 955 72 07 numaralı hattımızdan biz-
lere ulaşmasını bekliyoruz. " dedi.

"CAN DOSTLARIMIZ HAYATTAN
KOPARILAMAZ"

Gazipaşa Belediyesi tarafından başlatılan pro-
je ile ilgili bilgi veren Gazipaşa Belediye Başkanı
Mehmet Ali Yılmaz, “Sokak Hayvanları Bakım
ve Tedavi Merkezimizi 2021 yılında sokaktaki
canlarımızın hizmetine açtık. Binlerce sokak
hayvanımızın tedavi ve bakımlarını yaptığımız
merkezimizde, kısırlaştırma ve cerrahi işlem-
lerimizi de yapıyoruz.  Sokaktaki canlarımız, iyi
koşullarda olsun ve yaşasın istiyoruz. Bu kap-
samda Gazipaşa Belediyesi olarak bir proje baş-

lattık. Projemizle dostlarımızın hem bakımlarını
yapmış olacağız, hem de onları sıcak bir yuva-
ya kavuşturacağız. Sokaktaki canlarımıza kar-
şı her zaman duyarlı olan Gazipaşalı hemşeh-
rilerimizin projemize destek olacağından emi-
niz. Can dostlarımızın hayattan koparılmasının
karşısındayız. Sağlıkla yaşamalarının her zaman
yanındayız. Haydi gelin can dostlarımızı hep bir-
likte yaşatalım.” diyerek herkesi projeye ortak
olmaya davet etti.
Gazipaşa Belediyesi tarafından hazırlanan bu
anlamlı projenin, Gazipaşa'nın sokak hayvanları
için yeni bir umut kapısı açarken, tüm beledi-
yelere örnek olması bekleniyor.

n Gazipaşa Belediyesi / Bülten

Türkiye'de bir ilki deneyen Gazipaşa Belediyesi, sokak hayvanlarının sağlıklı bir şekilde yaşayabilmesi ve
bakım ihtiyaçlarını karşılayacak. Sokak hayvanlarını sahiplenmek isteyen vatandaşlara destek sağlanacak.

Gazipaşa Belediyesi'nden Türkiye'de bir ilk

Muz üretiminde devasa artış

Özcan’ın acı günü

TUİK verilerine göre Alanya muz üretiminde üçüncü sırada. 2004 yılın-
dan itibaren ulaşılan bilgilere bakıldığında 2004 yılında Alanya’da 22 bin
ton muz hasat edilirken, 2024 yılında bu rakam 139 bin tona yükseldi.

Alanya Kent Konseyi Başkanı Nurhan
Özcan’ın teyzesi Sıdıka Kıllı, tedavi gör-

düğü Başkent Üniversitesi Alanya Araş-
tırma ve Uygulama Hastanesi’nde yaşlılı-
ğa bağlı nedenlerden dolayı  yaşında vefat
etti. Kıllı’nın cenazesi Şehitlik Mezarlığı’na
defnedildi.

Tarım ve hayvancılıkta ciddi artış gösteren
Alanya’da üretim rakamları açıklandı. TÜ-

İK’ten alınan bilgiler doğrultusunda yaklaşık 20
yıl önce 22 bin ton muz üretilirken bu rakam-
lar 2024 yılında yüzde 600 artış göstererek 140
bin ton olarak kayıtlara geçti. Muz üretiminde
Anamur 250 bin ton ile birinci sırada, Manav-
gat 164 bin ton ile ikinci sırada, Alanya ise 139
bin ton üretim ile üçüncü sıraya yerleşti.

ÜRETİM YÜZDE 600 ARTTI

Alanya, Türkiye’nin önemli muz ve avokado üre-
tim merkezlerinden biri olarak, son 20 yılda muz
üretiminde yüzde 600 oranında büyük bir ar-
tış kaydetti. TÜİK verilerine göre 2004-2024 yıl-
ları arasındaki muz üretim alanı ve verileri in-
celendiğinde, bölgedeki tarımsal gelişmeler ve
üretim artışları dikkatlerden kaçmadı.

ÖRTÜ ALTINDA 
7 BİN 400 DEKAR ALANDA ÜRETİM

İlçe Tarım Müdürü Meh-
met Rüzgar’dan alınan bil-
giler doğrultusunda Alan-
ya’da 2024 yılı muz üretimi
13 bin 900 dekar alanda 83
bin 400 ton, 7 bin 400 de-
kar alanda yapılan örtü altı
üretimde ise 55 bin 500 ton
muz üretimi elde ediliyor.
Müdür Rüzgar Alanya Pos-
ta Medya ekibine yaptığı
açıklamada, “Türkiye'deki
muz üretiminin 3’te 1’i
Alanya’da gerçekleştiriliyor.
Aynı zamanda muz üreti-

mimiz hızlı bir şekilde örtü altına kaymakta.
Muz üretiminde ülke ekonomisine Alanya cid-
di katkı sunuyor” dedi.  

n Sabiha TATLIYER

Mehmet Rüzgar
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1) Çıplaklı Mah. yeni 2+1 3.650.000 TL
2) Çıplaklı Mah. yeni 4+1 dubleks 5.750.000 TL 
3) Cikcilli Mah. İmamhatip okulu yanı 2+1 2.600.000 TL
4) Mahmutlar’da 1+1 yeni 75.000 €
5) Mahmutlar Mah. yeni binada 1+1 site içi 3.000.000 TL
6) Zimbitlik spor sahası batısı 2+1 havuzlu 165.000 €
7) Alanyum arkasında 2+1 site içi 150.000 €
8) Mahmutlar’da site içi full aktiviteli 3+1 190.000 €
9)Kadıpaşa Mahallesi 8 daireli bina satılık 2.000.000 €
10) Başkent Hastanesi civarı 3+1 (ofis olabilir) 225.000 € 

1) Avsallarda 280 m2 dükkan 390.000 €
2) Çevreyolu kenarı 3 katlı 200 m2 dükkan  230.000 €
3) Atatürk evi arkasında 130 m2  150.000 €
4) 25 mt yol altında Cuma Pazarı civarı 230 m2 500.000 €
5) Cuma Pazarı üstünde 30 m2 100.000 € 

1) Güzelbağ Mahallesi 900 m2 imarlı arsa 1.600.000 TL
2) Alanya Uğrak Mah. 50 dönüm muz ve avakadoluk 2.000.000 €
3) Elikesik Mah. yat limanı civarı 1000 m2 bahçe 125.000 €
4) Oba Stadyum güneyi 1680 m2 350.000 €
5) Bektaş’ta 3260 m2 villalık arsa 1.250.000 €
6) İmamlı’da 8.400 m2 avakado bahçesi 3.500.000 TL
7) Demirtaş’da 450 m2 arsa 1.750.000 TL
8) Güzelbağ’da yayla için imarlı arsa 800 m2 52.000 €

SATILIK ARSALAR

Not: Her bölgede arsa ve dairelerimiz mevcuttur. Alınır – Satılır
Saray Mah. Cangal sokak tansaş doğusu 

Yurdakul apart.no:2
Tel: 519 49 90 Gsm: 0532 242 47 70

SATILIK DAİRELER

SATILIK DÜKKANLAR

KONAK HAN EMLAK

e-mail: konakhanemlakalanya@hotmail.com

www.konakhanemlak.com

30.YILLIK GÜVENIN ADrESİ...



513 73 00
513 96 00

KISA YOLDAN HEDEFE ULAŞTIRIR...
20 Kelime 10 Gün 400 TL - 2x5 günlük 200 TL

2x10 günlük 400 TL - Zayi 100 TLSERi iLANLAR 9Çarşamba 
31 Temmuz 2024

ELEMAN ELEMAN ELEMAN ELEMAN

KİRALIK

SATILIK

SATILIK

BİZİMLE ÇALIŞMAK 
İSTER MİSİNİZ?

Bay/bayan lise mezunu 
yeni ekip arkadaşları arıyoruz.

82 SALI PAZARI
Gsm: 0533 155 01 37

ELEMAN
ARSAN ÇADIR BRANDA’da
çalışmak üzere DİKİŞ 
MAKİNESİ KULLANABİLEN
Bay Bayan eleman alınacaktır.
Dolgun maaş +Sgk + yemek 
İrtibat : 0242 519 50 41 / Alanya

ELEMAN
Dinek mevkinde bulunan
SHELL ve PETROL OFİSİ 
benzin istasyonlarımıza 8 saat
vardiyalı çalışacak, akaryakıt
dolum görevlisi arıyoruz. 
20.000 TL MAAŞ + YEMEK 
+ SİGORTA
İLETİŞİM: 0533 309 93 73

ELEMAN
Sütçü İmam Dondumdurma’da
yaz kış çalışacak bay-bayan
çalışma arkadaşları 
aranmaktadır.
Yüksek maaş + SGK + Yemek
Gsm: 0542 408 10 05

ELEMAN
Umut Çamaşır Yıkama Fab-
rikası Bünyesinde çalıştırılacak
E sınıfı ehliyet sahibi şoför alımı
yapılacak. Başvurunun 
bizzat ya da telefon ile 
yapılması gerekmektedir
Gsm: 0536 747 12 02

ELEMAN
Turizm sektöründe çalıştırılmak
üzere şoför aranmaktadır.
Gsm: 0 544 884 03 07

ELEMAN
Yetkili Otomobil Bakım Onarım
Servisinde Çalışmak Üzere;
Mekaniker Usta
Kaporta Ustası
Boya Ustası
Trim Ustası
Odacı
Mekanik Servis Danışmanı
Hasar Servis Danışmanı
Mekanik Atölye Formeni
Kaporta Boya Formeni
alınacaktır.
Gsm: 0532 746 88 04

ELEMAN
Çarşı lokantası bünyesinde 
12 ay çalışmak üzere komi ve
bulaşıkçı bay bayan alınacaktır 
Gsm: 0538 021 66 86

Ön sahada çalışacak
akaryakıt satış görevlisi 
çalışma arkadaşları arıyoruz.
Müracaatların şahsen yapılması 
rica olunur.
Adres: Oba Mah. Çevreyolu Cad.
Tel: 0242 514 17 14

ELEMAN  
Firmamız bünyesinde 
yetiştirilmek üzere Alanya’da
ikamet eden, Makine teknikeri
ya da Aotocad bilen bayan 
eleman alınacaktır.

MES-AS ASANSÖR
Adres: Cikcilli Mah. Alaiye Sitesi
B Blok No:9 / ALANYA
Tel: 0242 514 46 19

Alanya'nın hacikerimler 

Mahallesi'nde 440 metrekare 

olan köy yerleşim yeri içerisinde

konumu manzara mükemmel

olan duvarı hafriyatı yapılmış

elektrikrigi suyu olan yola sıfır 

yerimiz satılıktır 

İster villa yap ister bungolav yap

tek kuruş masrafı yok.

Gsm: 0539 781 13 14

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi

yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

KATLANIR CAM
ZİP PERDE

BİOCLİMATİC

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi

yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

BİOCLİMATİK
ÇİFTCAM TWİNMAX

GİYOTİN

Ön muhasebe ve excel ve
sosyal medya kullanabilen

bayan eleman aranıyor.

Müracaatlar yüzyüze
yapılacaktır.

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi
yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

İMALAT VE MONTAJ 
İŞLERİ YAPILIR

uAlüminyum doğrama
u Cam cephe
u Plastik Doğrama
u Kompozit
u Kaynak işleri
imalat ve montajlarınız yapılır.
Yevmiye veya götürü olarak

Gsm: 0530 785 42 52

ELEMAN
Elektrik tesisat usta ve
kalfaları aranmaktadır. Sig-
orta + prim + yemek + maaş
İlgilenenlerin randevu ile 
yüz yüze müracatları dikkate 
alınacaktır. 
Adres: Cikcilli mahallesi,
Eğriköprü caddesi, Alanyum
Avm arkası No:37 
Gsm: 0533 446 88 88

ELEMAN  
Emlak firmamızda eşyalı daire ve
merdiven temizliği ve ütü iş-
lerinde 12 ay çalıştırılmak üzere 
kendine ve temizliğine güvenen 
25 ile 35 yaş arası bayan 
temizlik elemanı alınacaktır.
Not : Görüşmeler şahsen

yüzyüze yapılacaktır.
Tel : 0242 514 08 66
Gsm : 0532 581 27 38
Adres: Cumhuriyet Mahallesi 

1409 Sokak Seher Sitesi 
B Blok 13/A  Alanya

ELEMAN
İşletmekte olduğumuz 
Orta Okul Kız Yurduna PDR
mezunu eleman alınacaktır.
İletişim : Mustafa Uslu        
Gsm: 0 (543) 572 72 30

Kargıcak Mahallesi'nde 
2+1, ayrı mutfak, 3. kat, sıfır daire,

eşyasız, full aktiviteli, 
ebeveyn banyolu, 2 balkon.

15.500 TL

Obagöl'de 2+1, 105 metrekare,
denize 250 metre, full eşyalı,

havuz, asansör, kamelya, kapalı
otopark, 1. kat, 1 banyo, 2 WC

90.000 Euro

*Detaylı bilgi için;
ALFA GROUP CONSTRUCTION

BAHADIR KÖNİ
Gsm: 0532 113 19 44

ALANYUM AVM VE AKDENİZPARK 
AVM GÜVENLİK BAY PERSONEL ALIMI

Alanyum AVM ve Akdenizpark AVM 
güvenlik departmanında çalıştırılmak üzere,  

bay güvenlik personeli aranmaktadır. 
Her iki Avm içinde başvurular ve görüşmeler 

Alanyum Avm’de yüz yüze yapılacaktır.

ALANYUM AVM- BAHÇE VE BİTKİ BAKIMINDAN
ANLAYAN TEMİZLİK GÖREVLİSİ

lAlanyum AVM bünyesinde bulunan temizlik departmanında
çalışmak üzere;
l Tercihen daha önce bahçe/peyzaj işlerinde çalışmış,
l Vardiyalı ve esnek çalışma saatlerine uyum sağlayabilecek,
l Tam zamanlı erkek temizlik görevlisi alımı yapılacaktır.

OYUN PARKI GÖREVLİSİ-OYUN PARKI

lAlanyum AVM’de bulunan Oyun Parkı şubemizde çalışmak
üzere;
l Tercihen çocuk gelişimi/sosyal hizmet vb. bölümlerden mezun,
l Vardiyalı ve esnek çalışma saatlerine uyum sağlayabilecek,
l Tam zamanlı oyun parkı görevlisi alımı yapılacaktır.

AKDENİZ PARK AVM- TEMİZLİK GÖREVLİSİ 
(MAHMUTLAR MAH.)

l İnşaatı süren alışveriş merkezimizin temizlik işlerinde çalışmak
üzere;
l Tecrübeli/tecrübesiz,
l Vardiyalı ve esnek çalışma saatlerine uyum sağlayabilecek,
l Mahmutlar Mahallesi’nde ikamet eden,
l Tam zamanlı erkek temizlik görevlisi alımı yapılacaktır.

İletişim Adresi: (0242) 515 03 15
Başvuruların bizzat Alanyum AVM Yönetim birimine 

gelerek yapılması rica olunur.
Alanyum AVM yönetimine

bayan sekreter aranmaktadır.

Müracaatların şahsen
Alanyum AVM Yönetimine

yapılması rica olunur.

Tel: 0 242 515 0315

Kurumumuza ait 2006
model, 07 NM 848 plakalı,
179.690 km’de olan Doblo
Combi 1.9 M.Jet tipi, çelik
grisi renginde Fiat Doblo
marka aracımız satılıktır. İlgi-
lenenlerin 29.07.2024 tari-
hine kadar odamıza teklif
vermeleri rica olunur.

ALANYA 
PAZARCILAR VE 

MANAVCILAR ODASI 
BAŞKANLIĞINDAN 

BİLDİRİLMİŞTİR



513 73 00
513 96 00

KISA YOLDAN HEDEFE ULAŞTIRIR...
20 Kelime 10 Gün 400 TL - 2x5 günlük 200 TL

2x10 günlük 400 TL - Zayi 100 TLSERi iLANLAR10
Çarşamba 31 Temmuz 2024

ALANYA GRUP EMLAK - ALÝ ÖZSOY
Adres: OBA MAH. ESKİGAZİPAŞA CAD. 42/Z2 

KOÇTAŞ  CİVARI OBA TAHTAKALE  MARKET KARŞISI
GSM/WatsApp:  +90 532 426 68 24    

1) Çıplaklı’da 985 m2, %20 - 5 kat imarlı, ticari alan, köşe parsel 
2) Demirtaş’ta 6000 m2, emsal 0,50 - 2 kat imarlı

1) Mahmutseydi’de 1327 m2 elektrik yol su var deniz manzaralı 2.100.000 TL
2) Yenice’de 451 m2 yolu var müstakil tapulu 480.000 TL
3) Demirtaş’da 1144 m2 emsal %50- 2 kat imarlı deniz manzaralı
4) Bektaş’da 4250 m2 , %20 , 2 kat imarlı deniz manzaralı
5) Payallar’da %20 - 4 kat imarlı deniz manzaralı
5) Hasbahçe’de 980 m2 deniz manzaralı köşe parsel

1) Cikcilli’de sıfır 3+1 havuzlu kuzey batı cephe 5.000.000 TL
2) Cikcilli’de sitede 9.kat full manzralı 2+1 ayrı mutfak 4.200.000 TL
3) Çıplaklı’da 4+1 dubleks sıfır havuzlu gücey cephe 4.300.000 TL
4) Çıplaklı’da 2+1 ayrı mutfak 2.kat güney cephe 3.300.000 TL

KİRALIK DAİRELER
1) Orman İşletmesi civarı 2.kat 3+1 kiralık 13.000 TL
2) Orman İşletmesi civarı 4.kat kiralık eşyalı 3+1 15.000 TL
3) Çıplaklı’da 1+1, 2.kat kiralık 7.000 TL

SATILIK ARSALAR

KAT KARŞILIĞI ARSALAR

Daire-Villa-Arsa-Dükkan-Otel-Alım Satım & Danışmanlık

Şekerhane Mah.Cuma Pazarı Şanlı Apt.No:13/E
Tel & Fax: 0242 513 71 77                   ALANYA

GOLD YAPI EMLAK
İNŞAAT OFİSİ - IMMOBILIEN

goldyapiemlak@gmail.com  -  hasanalituncer@hotmail.com

Hasan Ali TUNCER
0532 409 54 11

Bilal ETYEMEZ
0537 596 55 15

Gayrimenkulleriniz değerinde alınır-satılır

Hasbahçe - Cikcilli - Kestel’de kat karşılığı arsalar

ALANYA BÖLGESİNDE HER TÜRLÜ 
GAYRİMENKUL DEĞERİNDE 

ALINIR, SATILILIR VE KİRALANIR.
***

HAZIR MÜŞTERİLERİMİZ İÇİN
SATILIK KİRALIK GAYRİMENKULLER

ARANMAKTADIR. 

SATILIK DAİRELER
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Fenerbahçe, Sofyan Amra-
bat için Fiorentina'ya 12 milyon
Euro teklif etti.. 

Gaziantep FK,  Craiova for-
ması giyen 29 yaşındaki Rumen
sol kanat oyuncusu Alexandru
Mitrita ile anlaşmaya vardı..

Beşiktaş, Freiburg forması
giyen 19 yaşındaki sol bek Ber-
kay Yılmaz'ı transfer etmek için
görüşmeler yapıyor.. 

Beşiktaş ve Çaykur Rizes-
por,  Emirhan Topçu transferi
için anlaşma sağladı..

Beşiktaş, Tayfur Bingöl'ün
Eyüpspor'a kiralandığını du-
yurdu.. 

Trabzonspor, Wout Weg-
horst ile anlaşmaya vardı.
Oyuncu sağlık kontrolü için
kulüplerin anlaşmasını bekli-
yor..

Trabzonspor, Okay Yokuşlu
ile 3 yıllık sözleşme için anlaş-
maya vardı.. 

Çaykur Rizespor,  Sarajevo
forması giyen 20 yaşındaki orta
saha oyuncusu Muhamed Bul-
jubasic'i transfer etti..

Galatasaray,  Kazımcan Ka-
rataş’ın 2024-2025 sezonu için
Rusya’nın FC Orenburg takımı
ile kiralık olarak anlaştığını du-
yurdu.. 

Galatasaray, K19 yaşındaki
kalecisi Jankat Yılmaz'ın söz-
leşmesinin 2027 yılına kadar
uzatıldığını ve oyuncunun Ada-
naspor'a kiralandığı duyurdu.. 

Hatayspor, Lamine Diack'ı
satın alma opsiyonu kiraladığı-

nı açıkladı..
İnegöl Kafkasspor,  Aliağa

FK forması giyen kanat oyun-
cusu Enes Bakal'ı transfer etti.. 

Karabük İdman Yurdu,
Düzcespor forması giyen defans
oyuncusu Şahin Şafakoğlu ile
anlaştığını duyurdu..

Fethiyespor, geçtiğimiz se-
zon Fransa’nın Châteaubriant
takımında forma giyen Semih
Altıkulaç’ı kadrosuna kattığını
duyurdu.. 

Kocaelispor, geçtiğimiz se-
zon Sivasspor forması giyen
tecrübeli stoper Caner Os-
manpaşa ile anlaşmak üzere.. 

Çorluspor 1947, teknik di-
rektör Özcan Kızıltan ile an-
laştı.. 

Şanlıurfaspor, ülkemizde
daha önce Balıkesirspor, Yeni
Malatyaspor, Erzurumspor FK,
Eyüpspor ve Keçiörengücü for-
maları giyen kanat oyuncusu
Aly Malle ile anlaşmaya vardı..

Karaman FK Başkanı Ra-
mazan Aygündüz görevinden
istifa ettiğini duyurdu.. 

GMG Kastamonuspor, Ka-
racabey Belediyespor'dan ke-
nar oyuncusu Ersel Aslıyuksek
ile sözleşme imzaladı..

Karşıyaka, Elazığspor ile
prensipte anlaşan Hakan Barış’ı
kadrosuna katmak üzere.. 

1461 Trabzon FK, geçtiği-
miz sezon Yeni Mersin İdman
Yurdu forması giyen Ferhan
Evren ile 2 yıllık sözleşme im-
zaladığını duyurdu.. 

TrANSFEr GÜNDEMİ

Plaj Futbolu A Milli Takımımız, Moldova'nın
Kişinev şehrinde Suudi Arabistan ile oyna-

dığı hazırlık müsabakasını 4-2 kazandı. Karşı-
laşmada Milli Takımımızın gollerini Semih
Türkmen (2), Efe Lorenzo Deniz ve Volkan Ye-
şilırmak kaydetti. Alanyalı teknik adam Adil Müf-
tüoğlu'nun çalıştırdığı Plaj Futbolu Milli Takı-
mımız, A Ligi 2. Etap maçlarını 10-15 Eylül 2024
tarihleri arasında İtalya'nın Alghero şehrinde oy-
nayacak. n Ercan YILDIRIM

2024-2025 Sezonu TFF 2. Lig ve TFF 3.
Lig Fikstür Çekimi, 1 Ağustos Perşembe
günü Riva'da gerçekleştirilecek. Gençlik ve
Spor Bakanlığı Riva Kamp ve Eğitim Mer-
kezi Konferans Salonu'nda saat 14.00'te
başlayacak olan fikstür çekimi, TFF 2. Lig
ile TFF 3. Lig kulüp başkanları ve yöneti-
cilerinin katılımıyla yapılacak.  

n Ercan YILDIRIM

Trendyol Süper
Lig'de yeni sezo-
na Düzce'nin

Topuk Yaylasında 2.
etap kampla hazırla-
nan Corendon Alan-
yaspor, lig açları önce-
si son provaya çıkıyor.
Hazırlık maçlarında
aldığı sonuçlarla olum-
suz sinyaller veren tu-
runcu yeşilli takım, 2.
etap kampı bugün ya-
pacağı Gaziantep Fut-
bol Kulübü maçıyla ta-
mamlayacak. Özel
maç Fenerbahçe Ser-
kan Acar Topuk Yayla-
sı Tesislerinde saat
11.30'da oynanacak.
Turuncu yeşillilerin,
kampı maç sonrası bi-
tecek ve 3 gün izine gi-
decekler. Alanyaspor,
4 Temmuz Pazar günü
Alanya Cengiz Aydo-
ğan Kulüp Tesislerinde
toplanarak ligin ilk
maçı olan Eyüpspor
karşılaşmasının hazır-
lıklarına başlayacak.  
n Ercan YILDIRIM

TFF 3. Lig ekibi Alanya Kestelspor'da tarihi Genel Ku-
rul bugün gerçekleşecek. Yeterli çoğunluğa bakılmak-
sızın yapılacak olan genel kurulda önemli kararlar alı-

nacak. Başta Alanya Kestelspor'un isim ve logo değişikliğini
yanı sıra yeni yönetim kurulu belirlenecek ve şirketleşme ka-
rarı alınacak. Kestelspor ile ilgili kulislerde konuşulan ancak
açıklanmayan bazı konuların genel kurulda konuşulması bek-
leniyor. Bir süredir sessizliğini koruyan Kulüp başkanı Levent
Uğur'un tek liste ile yönetime devam etmesi beklenen genel
kurul saat 18.00'de başlayacak.    n Ercan YILDIRIM

KESTELSPOR'DA 

ÇOK ŞEY 
DEĞİŞECEK!

ÖZEL MAÇI
KAZANDIK

ALANYASPOR'UN 

Alanya Kestelspor'un ertelenen genel
kurulu bugün yapılacak. Kestelspor'un
isminin ve logosunun değişeceği genel
kurulda kulüp başkanı Levent Uğur'un

önemli açıklamalar yapması bekleniyor.

Corendon Alanyaspor, yaklaşan Süper Lig maçları
öncesi son provasını Gaziantep FK ile yapacak.

Plaj Futbolu A Milli Takımımız, özel maçta
Suudi Arabistanı 4-2 mağlup etti.

TFF 2. Lig ve TFF 3. Lig Fikstürleri
1 Ağustosta çekilecek. 

KESTELSPOR'UN
MAÇ TAKVİMİ
BELLİ OLUYOR

Levent Uğur

SON PROVASI

:4-2
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